
Referat til FAU-møte 
Bryne skule, 7.november 2022 
 
Tid: Mandag 7.11.2022, kl 20.00-21.00 
 
Sted: Bryne skule. Møterom 
 
Tilstede: Heidi Barvik, Iren Førland, Marit Lothe, Fredrik Undheim, Stig Jespersen, Sigve 
Berland, Toril Øgreid, Lina Bryne Larsen 
 
 
Agenda: 
 
 
36/22 FAU info ut, hvem er vi og hva kan vi brukes til? 

Fra sist referat: Fredrik lager noe til Iren, Iren redigerer og sender til Heidi. ASAP 

 

Hva har blitt gjort siden sist? Det kommer! Fredrik er på ballen. 

 

Oppfordrer og håper at FAU medlemmene kan være med i disse chatene til klassekontaktene. 

 

Hadde vært fint om det ble laget en oppdatert og LESBAR pdf som man kan klippe og lime i. En 

redigerbar fil… Heidi sjekker opp. Gjelder liste over klassekontakter. 

 
37/22 Info og oppdateringer fra rektor  
Oppsummering: 100 års uken var positiv. Lærte mye og fikk markert godt. Mye folk på felles feiringen 
på kvelden på onsdagen. Skulle hatt en forestilling til, og det ble litt lenge for lærerne. Fin åpning av 
uteområdet på fredagen. Kake og god gang. God uke. 
 
To vernepleiere har kommet inn for å bidra inn i spesifikke saker. Godt å ha det på plass. 
 
Det er interne prosesser for å jobbe med stødig og godt arbeidsmiljø. 
 
Ny ansettelse i ledelsen. Inspektør og avdelingsleder 1.-4.trinn (?) 
 
32/22 Felles forståelse for FAU sitt mandat 

Evaluering og diskusjon. Slik at alle er på samme kanal. Det settes også spørsmål ved om hvorvidt 

rektor alltid skal være med på FAU-møtene? 

 

Vårt mandat forstås som at vi er linken mellom foreldre og skole. Foreldrene sitt organ.  

 

Viktig å diskutere i fredstid. FAU kan ha godt av å kunne samles for å samle tråder og diskutere saker 

uten rektor. Lettere å diskutere seg frem til felles standpunkt/mening som FAU uten rektor. Samlet 

og felles mening kan vi så samlet få legge frem for skole/rektor. Ikke alltid nødvendig med rektor på 

møtene. Det er saksbasert og kommer det saker hvor det ønskes å diskutere uten rektor så skrives 

det i innkallelsen. Men i utgangspunktet så er rektor på alle faste mandagsmøter. 

 



Bør ha et SU møte hvert halvår og ved behov. Her bør vi få det på plass. Det vil også styrke FAU. SU er 

lovpålagt og samler både elever, FAU, skoleledelse, ansatte og politikere. Vi må ha både FAU og SU.  

SU har falt litt ut og bør komme på banen igjen, og ha faste møter. 

 

FAU er mer enn 17.mai og elevkvelder. Vi har en god stemme til påvirkning. Vi skal være med på å 

sikre gode forutsetninger og legge til rette for godt læringsmiljø. 

 

33/22 Læreverk situasjonen. 
Sak kommet inn fra rep i FAU som har fått beskjed fra lærere.  

 

Utdrag: 

Lærerne etterlyser læringsverk. Skolen har per i dag ingen lærebøker eller digitale plattformer, slik 

som Skolestudio, pga lisensen gikk ut i fjor, og det ikke er midler til fornying. Lærerne må nå drive å 

kopiere langt utover 15%-grensen for lovlig kildekopiering, og selv sy sammen et læringsopplegg som 

skal prøve å tilfredsstille den nye læringsplanen.  

Dette har lærerne allerede forsøkt å melde inn, men får til svar at det ikke er midler.  

 

Læreverk må på plass, både digitalt og FYSISKE bøker. Dette har blitt diskutert opp og ned og i mente 

i FAU og det er skremmende at barna våre ikke har skikkelige verktøy. 

 

Mattebøker kommer på plass. Det jobbes hardt for å få til rett læreverk og gode læreverk, men det 

er vanskelig, og midlene strekker ikke til. 

 

Digitale lisenser, læringsplattformer i samspill med gode fysiske lærebøker. 

 

FAU liker ikke at det ikke blir brukt bøker. Hva med å bruke bøker som allerede finnes mens vi venter 

på at læreverk situasjonen jobbes med. Det må da være bedre enn kopi av et bilde på en ipad?  

 

Håper rektor kan snakke med trinnene om rutiner og balanse. Det bør være forbudt med bølgete 

bilde av tekst som er et bilde fra en bok. Bytte mellom to vinduer er også feil.  

 

Dette kan diskuteres i det uendelige, men her er det tydelig viktig å kjempe på for å løse dette. Dette 

bør være en SU sak. 

 

Lærerne må forstå hva som ikke fungerer, og finne god balanse. 

 

Læreverk og læringsform – heading til SU sak. 

 

34/22 Eventuelt 

-Evaluering av foreldremøte – Tas på neste møte!  

 

-Kaupang – Tas på neste møte! 

 

-Informasjonsflyt. Klassekontakter i fjerde mener de får for lite info. Etterlyser mer og bedre infoflyt, 

men her ligger nok mye på epost adresser som ikke er oppdatert. Rutiner sjekkes. 



 

HUSK ELEVKVELD PÅ SAKSLISTEN TIL NESTE MØTE – IREN – sjekk elevkveld i 2020 referat 

 

Iren lager gmail og fikser skylagring. Sjekker opp og får dette til. Heidi sjekker om vi kan få egen email 

lik skolen sine eposter til FAU. 

 
Mvh 
Iren Førland 


